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VERBALE DELL’ASSEMBLEA GENERALE DEL CCR MED 

 

Il giorno 9 del mese di Maggio 2014 alle ore 09:00, presso il Grand Hotel Bernardin di Portorose si è tenuta la 

riunione dell’Assemblea Generale per discutere e deliberare sul seguente 

 

ordine del giorno 

 

1. Ratifica della sostituzione del vicepresidente Snezana Levstik (SLO) con Gerard Romiti (FR).  

2. Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2013 – Approvazione 

3. Presentazione del bilancio previsionale 2014 - Approvazione  

4. Dibattito e osservazioni sul resoconto della riunione INTER-AC tenutasi il 19 marzo a Bruxelles. 

5. Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2014 e richieste di adesione ricevute 

da nuove organizzazioni. (Informazione) 

6. Varie ed eventuali. 

 

Nel luogo e all’ora indicata risultano presenti i seguenti Signori: Snezana Levstik, Cuetko Zupancic, Matej Zagorc, 

Silvano Radin, José Maria Gallart, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Antoni Garau Coll, Mario Ferretti, Gian Ludovico 

Ceccaroni, Oscar Sagué Pla, Paolo Pelusi, Ettore Ianì, Erika Monnati, Rosa Caggiano, Sergio Schiavone, Eusebi 

Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Giampaolo Buonfiglio, Philippe Maraval, Caroline Mangalo, Mourad Kahoul, 

Edouard Pages, Gennaro Scognamiglio, Luca Stasi, Susana Sainz-Trapaga, Marta Carreras, Encarnacion Benito 

Revuelta.  

Le presenze dei partecipanti risultano anche dai fogli sottoscritti da tutti i partecipanti. I fogli presenze saranno 

conservati agli atti. 

Assume la presidenza della seduta il Sig. Giampaolo Buonfiglio. Funge da segretario la Signora Rosa Caggiano. 

Il presidente Buonfiglio apre i lavori e dà la parola al rappresentante del Ministero Sloveno  Matej Zagorc  che 

porge il benvenuto ai partecipanti e ringrazia il MEDAC e tutti i suoi associati per il lavoro svolto fin qui sulla 

redazione di una eventuale raccomandazione congiunta sul piano di gestione sugli scarti, in particolar modo per la 

GSA 17.  

Il Presidente riprende la parola per chiedere se vi siano modifiche da apportare all’ordine del giorno. Viene deciso 

di inserire in varie ed eventuali l’adozione del contributo del MEDAC sulla consultazione sulle Misure Tecniche, la 

lettera da inviare agli SM e per conoscenza alla CE e CGPM, in cui si chiede una consultazione sistematica del 

MEDAC sulle proposte di misure gestionali e la presentazione di un progetto da parte di IVEAEMPA. L’o.d.g. viene 

così adottato. 

I Oggetto: Ratifica della sostituzione del vicepresidente Snezana Levstik (SLO) con Gerard Romiti (FR).  



        

Il Presidente ricorda che Snezana Levstik aveva accettato la carica di vicepresidente solo temporaneamente. Dato 

che il Presidente del CNPMEM Romiti nel corso dei GL di Parigi ha dato la propria disponibilità a fare parte della 

vice-presidenza del RAC MED, il Presidente propone di ufficializzare questa sostituzione, già votata nel corso del 

COMEX del 12 novembre 2013. Tutti i membri dell’AG danno il benvenuto al vicepresidente Romiti e ringraziano 

la  Levstik per il lavoro svolto.  

II Oggetto: Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2013 – Approvazione 

Il Segretario Esecutivo presenta il rendiconto economico-finanziario 2013 illustrando gli scostamenti tra le voci e 

lo stato delle quote ricevute. Non essendovi commenti il bilancio 2013 viene approvato all’unanimità. 

Successivamente, il Segretario Esecutivo passa ad illustrare il rapporto finale di attività in cui sono elencate tutte 

le attività svolte dal MEDAC, incluse le riunioni esterne. Il rapporto di attività finale viene approvato all’unanimità 

senza alcuna modifica. 

III Oggetto: Presentazione del bilancio previsionale 2014 - Approvazione 

Il Segretario Esecutivo illustra il bilancio previsionale 2014 e comunica che il MEDAC ha ricevuto delle entrate non 

previste da parte del Ministero Croato e Sloveno. Inoltre, informa che le quote ricevute ad oggi sono 30. Passa ad 

illustrare le novità della normativa del nuovo Fondo Europeo (FEAMP) relativamente al finanziamento dei consigli 

consultivi: a partire dal 2014 il prefinanziamento della CE sarà diviso in due tranches di 100.000€ ciascuna. Per 

ottenere la seconda tranche è necessario dimostrare di aver speso il 70% del primo prefinanziamento. Infine, 

sottolinea che ogni CC sarà tenuto a chiudere il bilancio e a presentare alla CE il rendiconto dell’attività finanziaria 

entro 60 gg dalla fine dell’anno finanziario anziché 120 giorni. Alla luce di ciò si chiede di anticipare il versamento 

della quota ai primi 15 giorni di gennaio e non più ai primi di aprile. L’anticipo del versamento della quota a 

gennaio viene approvato all’unanimità.  

Il rappresentante di Prud’homie de Marseille si chiede come riesca il MEDAC a lavorare con così poche risorse 

economiche disponibili nei primi mesi dell’anno. 

Il presidente comunica che la stessa CE ha avuto problemi nel coprire il periodo di passaggio dal FEP al FEAMP, 

che all’inizio dell’anno non era ancora stato adottato e quindi ciò ha causato ulteriori complicazioni nel versare il 

prefinanziamento.  Questo ritardo nell’arrivo del contributo  della CE ha comportato un ritardo nella 

pianificazione delle riunioni e si è cercato di concentrare più riunioni in un determinato periodo, per ottimizzare i 

costi. Inoltre, per quest’anno, si è deciso di non organizzare la riunione del Comitato Esecutivo di giugno e di 

avvalersi della procedura scritta. Il presidente conclude il suo intervento facendo presente che non è stato ancora 

approvato l’atto delegato sul funzionamento dei CC. 

Il Segretario Esecutivo riprende la parola per ricordare che il MEDAC per la prima volta partecipa come partner al 

progetto DISCATCH, per il quale è previsto lo stanziamento di ulteriori fondi, senza personale aggiunto. Infine, 

informa che agli inizi di ottobre, in concomitanza con i gruppi del MEDAC, verrà organizzata la prima riunione 

dove i soci verranno informati sui risultati dei primi 3 Work Packages del progetto. 

Il rappresentante di AEPPT, per alleviare gli oneri finanziari a carico del MEDAC, propone che i Paesi ospitanti si 

facciano carico almeno delle spese di traduzione e/o della sala riunione. 

Il presidente ringrazia per questa proposta e ricorda che, fin dalla costituzione, i donors si sono fatti carico degli 

aspetti organizzativi e che si sta cercando di fare del tutto per risparmiare. Iniziative come quella di IVEAEMPA di 

mettere a disposizione la propria sala riunioni sono più che apprezzate.  Prima di passare al successivo punto 

all’o.d.g. viene approvato all’unanimità il bilancio previsionale del 2014. 

IV Oggetto: Dibattito e osservazioni sul resoconto della riunione INTER-AC tenutasi il 19 marzo a Bruxelles. 



        

Il Presidente fa un breve resoconto della riunione Inter-RAC  incentrata soprattutto sul tema delle misure tecniche 

e non sugli aspetti amministrativi. In particolare, si è discusso della proposta di regolamento Omnibus e su come  

gestire l’obbligo di sbarco delle catture indesiderate. Il Presidente  ha fatto presente che non ci sono più i tempi 

tecnici per procedere a tutte le modifiche che la proposta omnibus avrebbe dovuto affrontare, ribadendo che il 

bando dei rigetti nel 2015 entrerà in vigore in ogni caso. Inoltre, è intervenuto  per evidenziare come lo strumento 

della regionalizzazione rappresenti  un canale più snello e flessibile attraverso cui la CE possa procedere con atti 

delegati ed in tempi brevi, evitando di passare attraverso la procedura della codecisione.  Conclude il suo 

intervento ricordando che il MEDAC ha ricevuto la risposta della CE sulla proposta di regolamento Omnibus in cui 

la Evans evidenzia che i piani di gestione sugli scarti per i piccoli pelagici non sono strumenti statici, ma 

modificabili con l’acquisizione di maggiori dati scientifici. 

V Oggetto:  Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2014 e richieste di adesione 

ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 

Il Segretario Esecutivo comunica che ad oggi ci sono 9 associazioni che ancora non hanno ottemperato al 

pagamento della propria quota annuale:  PEPMA ci ha spiegato che sono in un momento delicato e aspettano la 

votazione della loro assemblea il 13 giugno; Anapi Pesca insieme al CRMPEM LR e PROFILMER hanno comunicato 

che il pagamento dovrebbe essere effettuato entro l’estate. Non si è avuta notizia da Archipelagos, e GKTS. La 

HOK, la nuova associazione croata, ottempererà al pagamento della quota quanto prima.   

 Riguardo agli Stati Membri comunica che sono arrivate 4 quote, compreso il contributo sloveno. 

Il Segretario esecutivo presenta le candidature dell’HGK, camera economica croata, i cui rappresentanti sono 

presenti, e l’OP du SUD, un’associazione di produttori francese che hanno completato l’iter. Le nuove richieste di 

adesione vengono messe ai voti ed approvate all’unanimità. 

Riguardo la composizione del COMEX il Segretario Esecutivo fa presente che con l’uscita del PACA dal MEDAC si è 

creata una situazione di vuoto poiché questo seggio è attualmente vacante. 

La rappresentante del CNPMEM assicura che i comitati regionali ottempereranno  a breve al pagamento della 

quota e propone che il seggio lasciato vacante dal PACA venga coperto dall’AMOP, un’associazione che 

rappresenta le varie OP del Mediterraneo francese. 

Il rappresentante di Prud’homie de Marseille ribatte dicendo che l’AMOP è un’associazione basata nella regione 

Languedoc Roussillion (LR), così come il Comitato regionale LR (CRPMEM LR) e preferirebbe che il seggio vacante 

venisse occupato dall’AEPPT, che ha sede legale nella regione PACA. 

Il presidente interviene precisando che essendo questa una questione esclusivamente nazionale vada risolta tra le 

associazioni interessate.  

 

VI Oggetto: Varie ed eventuali. 

 

Prima di passare la parola ad IVEAEMPA  il Presidente tiene a precisare che, nonostante il Regolamento di base 

preveda che la CE consulti obbligatoriamente gli stakeholders e quindi il MEDAC, sui problemi maggiormente 

rilevanti, ciò non sta avvenendo. Riguardo ai piani di gestione a livello CGPM, in particolare, i negoziati stanno 

andando avanti (è ora in corso la riunione di coordinamento tra la CE e gli SM in vista della sessione annuale della 

CGPM)  senza che gli stakeholders vengano informati, come, per esempio, è successo nella riunione di ieri di cui si 

è venuti a conoscenza informalmente.  



        

La rappresentante del ministero spagnolo ritiene che debba essere la CE ad inoltrare le proprie proposte 

direttamente al MEDAC, soprattutto quando si tratti di proposte di modifica su misure di gestione.  

Il presidente ribadisce che la CGPM deve consultarsi, così come prevede il proprio statuto, con gli Stati Membri 

ma la CE non riesce sempre ad osservare le regole del processo di consultazione, adducendo l’urgenza e la 

mancanza di tempo necessario. Di conseguenza, non resta che sollecitare gli Stati Membri e far si che il MEDAC 

venga informato e invitato durante il processo di consultazione. Viene quindi deciso di inviare una lettera alle 

amministrazioni nazionali e per conoscenza alla CE e alla CGPM, con l’approvazione all’unanimità. 

La parola viene data alla rappresentante di  IVEAEMPA che  desidera informare sulla partecipazione di IVEAEMPA 

ad un progetto, chiamato KORINTHOS, approvato recentemente, a cui partecipano Italia, Grecia, Cipro e Spagna. 

Il progetto avrà la durata di un anno, ed il  kick off meeting si è tenuto il 1° luglio a Palma de Mallorca. Il progetto 

ha come obiettivo principale di integrare tutte le attività che si svolgono in mare: trasporto marittimo, turismo 

costiero marittimo, acquacultura, la biotecnologia offshore di rinnovabili e non e la tecnologia marina. Informa 

che la Spagna si occuperà soprattutto del turismo costiero e marittimo. Il secondo obiettivo è quello di fare una 

pianificazione spaziale del mare e dei vari settori  che lo interessano in modo che non ci siano attività che 

predominino (es. sfruttamento marino sul turismo). Inoltre, si vuole cercare di stimolare l’economia e la nascita di 

nuove imprese al di fuori dei canali istituzionali, in settori non tradizionali.  L’UE ha fatto pressione per la 

creazione di un cluster mediterraneo che dovrà occuparsi di tutto il mondo della pesca e da lì nascerà un piano 

d’azione sulla governance, la creazione di posti di lavoro e soprattutto un sistema di finanziamento del sistema 

cooperativo attraverso le varie DG della UE. 

Il Presidente, prima di chiudere i lavori, riprende il testo del contributo del MEDAC sulle misure tecniche sul quale 

sono state apportate delle modifiche richieste da alcuni associati, che viene messo ai voti. Il testo viene approvato 

all’unanimità dei presenti.  Il Segretario Esecutivo ringrazia i partecipanti e l’amministrazione slovena precisando 

che questo documento verrà inviato solo in inglese. 

Dopo di che null’altro essendovi a deliberare, e nessun’altro chiedendo la parola, la seduta è tolta alle ore 13.30. 

 

***** 

 

 



        

 

 

Ref.35/REL         Rome, 12 March 2015 

 

 

MINUTES OF THE RACMED GENERAL ASSEMBLY  

 

On the 9th May 2014 at 09:00, at the Grand Hotel Bernardin in Portorož, the meeting of the General Assembly 

was held to discuss the following 

Agenda 

 

1. Ratification of the replacement of the vice president Snezana Levstik (SLO) with Gerard Romiti (FR).  

2. Closure of the budget and the final report of 2013 activities - Approval  

3. Presentation of the budget proposal for 2014 - Approval  

4. Discussion and comments on the report of the INTER-AC meeting held on 19th March in Brussels.  

5. The list of members and the situation concerning payment of fees for 2014; requests for membership received 

from new organizations. (Information)  

6. Any other matters. 

The following participants were present at the meeting: Snezana Levstik, Cuetko Zupancic, Matej Zagorc, Silvano 

Radin, José Maria Gallart, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Antoni Garau Coll, Mario Ferretti, Gian Ludovico Ceccaroni, 

Oscar Sagué Pla, Paolo Pelusi, Ettore Ianì, Erika Monnati, Rosa Caggiano, Sergio Schiavone, Eusebi Esgleas Pares, 

Mario Vizcarro, Giampaolo Buonfiglio, Philippe Maraval, Caroline Mangalo, Mourad Kahoul, Edouard Pages, 

Gennaro Scognamiglio, Luca Stasi, Susana Sainz-Trapaga, Marta Carreras, Encarnacion Benito Revuelta.  

The presence of participants is registered on signed sheets. The attendance sheets will be kept on record.  

Mr Giampaolo Buonfiglio chaired the session. Mrs. Rosa Caggiano was the rapporteur.  

The Chair opened the meeting and gave the floor to the representative of the Slovenian Ministry, Matej Zagorc, 

who welcomed the participants and thanked MEDAC and all its members for the work done so far on the drafting 

of a possible joint recommendation for a management plan on discards, especially for GSA 17.  

The Chairman took the floor again to ask if there were changes to be made to the agenda. It was decided to 

discuss the following under any other matters: the adoption of the MEDAC contribution on the consultation on 

technical Measures; the letter to be sent to the MS and copied to the EC and the GFCM, calling for the systematic 

consultation with MEDAC on the proposed management measures; the presentation of a project by IVEAEMPA. 

The agenda was consequently adopted. 

Agenda Item I Ratification of the replacement of the vice president Snezana Levstik (SLO) with Gerard Romiti 

(FR).  

The Chairman recalled that Snezana Levstik had only accepted the position of Vice President temporarily. As the 

President of CNPMEM, Mr Romiti, had expressed his willingness to be part of the MEDAC vice-presidency during 

the WG meetings in Paris, the Chair proposed that this substitution be formalised, as already voted during the 

ExCom meeting on 12th November 2013. All GA members welcomed Mr Romiti and thanked Ms Levstik for the 

work carried out during her mandate. 

 

Agenda Item II: Closure of the budget and the final report of 2013 activities – Approval 



        

 

 

The Executive Secretary presented the economic and financial statement for 2013, outlining the differences 

between the items and the fees received. There were no comments therefore the 2013 financial statement was 

approved unanimously.  

Subsequently, the Executive Secretary went on to illustrate the final report of activities that lists all the activities 

carried out by MEDAC, including external meetings. The final report of activities was unanimously approved 

without amendment. 

Agenda Item III: presentation of the budget proposal for 2014 - Approval  

The Executive Secretary illustrated the forecast budget for 2014 and announced that MEDAC had received 

unexpected funds from the Croatian and Slovenian Ministries. She also stated that to date 30 quotas had been 

received. She then illustrated the new legislation regarding the European Maritime and Fisheries Fund (EMFF) in 

relation to the financing of Advisory Councils: from 2014 EC pre-financing will be divided into two parts of € 

100,000 each. In order to receive the second part it will be necessary to demonstrate that 70% of the first part 

has been spent. Finally, it was underlined that each Advisory Council would be required to close its budget and 

submit the financial statements to the EC within 60 days of the end of the financial year instead of 120 days. In 

the light of this, bringing forward the payment of fees to the first 15 days of January was proposed, instead of 

early April. This change to the payment date was approved unanimously. 

The representative of the Prud'homie de Marseille wondered how MEDAC would be able to work with so few 

resources available in the early months of the year.  

The Chair informed the meeting that the EC itself had had problems in covering the period of transition from the 

EFF to the EMFF, which earlier this year had not yet been adopted and therefore had caused further 

complications in the pre-financing stage. This deferral of the EC contribution had resulted in a delay in scheduling 

meetings, therefore several meetings had been concentrated together in order to optimise costs. In addition, this 

year, the Executive Committee meeting was not organized in June and the written procedure was implemented. 

The Chair concluded by pointing out that the delegated act on the operations of the Advisory Councils had not 

been approved to date. 

The Executive Secretary took the floor to recall that for the first time MEDAC had participated as a partner in the 

DISCATCH project, for which additional funds are allocated, without added staff. She also informed the 

participants that in early October, coinciding with the MEDAC groups, the first meeting will be held and members 

will be informed on the results of the first three work packages of the project.  

In order to alleviate the financial burden for MEDAC the representative of AEPPT suggested that host countries at 

least cover the costs of translation and/or the meeting room. 

The Chairman was grateful for this proposal recalling that, since the beginning, the donors have taken charge of 

the organizational aspects and that every effort is being made to economise. Initiatives such as that of IVEAEMPA 

which made their own meeting room available are much appreciated. Before moving on to the next agenda item 

the 2014 budget forecast was unanimously approved. 

Agenda Item IV: Discussion and comments on the report of the INTER-AC meeting held on 19
th

 March in 

Brussels. 

The Chair gave a brief account of the Inter-RAC meeting that focused mainly on technical measures and not on 

administrative aspects. In particular, the proposed Omnibus regulation was discussed as well as how to manage 



        

the landing obligation for unwanted catches. He pointed out that there is no longer sufficient time to make the 

changes that the omnibus proposal should have dealt with, underlining that the ban on discards will come into 

force anyway in 2015. In addition, he intervened to highlight how regionalization represents a more streamlined 

and flexible channel through which the EC can proceed with delegated acts in quite a short time, avoiding the co-

decision procedure. He concluded his speech by recalling that MEDAC had received the EC response on the 

proposed Omnibus regulation, in which Ms Evans highlighted that the management plans on discards for small 

pelagics are not static tools, they can be changed when more scientific data is available. 

Agenda Item V:  The list of members and the situation concerning payment of fees for 2014; requests for 

membership received from new organizations. (Information) 

The Executive Secretary informed the meeting that, to date, 9 organizations had not paid their annual fee: PEPMA 

explained that they were going through a difficult period and would wait for the vote within their assembly on 

13th June; ANAPI Pesca, CRMPEM LR and PROFILMER informed the meeting that the payment should be made by 

the summer. There had been no news from Archipelagos and GKTS. HOK, the new Croatian association, would 

make the fee payment of the fee.  

Where the Member States are concerned, four quotas had been received including the contribution from 

Slovenia. 

The executive Secretary presented the candidatures from HGK, the Croatian Economic Chamber, whose 

representatives were present and the OP du SUD, an association of French producers who had completed the 

process. The new membership applications were put to the vote and approved unanimously.  

Regarding the composition of the ExCom, the Executive Secretary noted that with the withdrawal of PACA from 

MEDAC a vacuum has been created since this seat is currently vacant.  

The CNPMEM representative guaranteed that the regional committees will comply with fee payment shortly, and 

suggested that the seat left vacant by PACA could be covered by AMOP, an association representing the various 

OP of the French Mediterranean.  

The representative of Prud'homie de Marseille replied stating that AMOP is an association that is based in the 

Languedoc Roussillon (LR) region, the same as the Regional Committee LR (CRPMEM LR) and he would prefer to 

see the vacant seat occupied by AEPPT, which has its registered office in the PACA region.  

The president stated that since this is a national question, it can only be resolved by the associations concerned. 

 

Agenda Item VI: Any other matters. 

 

Before passing the floor to IVEAEMPA, the Chair pointed out that, although the Basic Regulation establishes that 

the EC must consult stakeholders, and therefore MEDAC, on the most relevant problems, this is not happening. In 

particular, where management plans at GFCM level are concerned, the negotiations proceed (he informed the 

meeting that a coordination meeting between the EC and MS in view of the annual session of the GFCM was 

being carried out) without stakeholders being informed for example the previous day’s meeting which was 

brought to MEDAC’s attention informally.  

The representative of the Spanish Ministry expressed the view that the EC should submit their proposals directly 

to MEDAC, especially in the case of proposed changes to management measures.  



        

The President reiterated that the GFCM must consult its Member States, as indicated in its statute, however the 

EC cannot always observe the rules of the consultation process, stating urgency and lack of necessary time as 

justification. As a result, we can only urge the Member States to inform and invite MEDAC during the consultation 

process. It then decided unanimously to send a letter to the national administrations, with a copy to the EC and 

the GFCM.  

The representative of IVEAEMPA took the floor to inform the meeting on its participation in a project called 

KORINTHOS that had been recently approved, in which Italy, Greece, Cyprus and Spain participate. The project 

will have a duration of one year and was launched on July 1 in Palma de Mallorca. The project's main objective is 

to integrate all the activities that take place at sea: maritime transport, maritime coastal tourism, aquaculture, 

offshore biotechnology for renewable and non-renewable resources and marine technology. Spain will deal 

primarily with coastal and maritime tourism. The second objective is to carry out spatial planning of the sea and 

of the various sectors involved so that there are no predominant activities (eg, marine exploitation over tourism). 

Furthermore the project aims to stimulate the economy and create new businesses without using institutional 

channels, in non-traditional sectors. The EU has been pushing for the creation of a Mediterranean cluster that will 

deal with the fisheries sector, and thus create an action plan on governance, the creation of employment and 

above all a financing scheme for the cooperatives system through the various DGs of the EU.  

Before closing the session, the Chair brought the meeting’s attention to the MEDAC contribution on technical 

measures which had been modified according to the requests made by some members. This text was put to the  

vote and approved unanimously by those present. The Executive Secretary thanked the participants and the 

Slovenian administration, stating that this document will only be sent in English.  

There was nothing else to discuss and no participants requested to speak further, the meeting therefore ended at 

13.30. 

 

***** 



        

 

 

Ref.:35/REL         Roma, el 12 de marzo de 2015 

 

ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL DEL CCR MED 

 

A las 9:00 horas del 9 de mayo de 2014, en el Grand Hotel Bernardin de Portorose, se abre la sesión de la 

Asamblea General reunida para debatir y deliberar  sobre el siguiente 

 

orden de día 

 

1. Ratificación de la sustitución de la vicepresidenta Snezana Levstik (SLO) por Gerard Romiti (FR).  

2. Cierre de balance e informe final del ejercicio 2013 – Aprobación 

3. Presentación del presupuesto previsional 2014 - Aprobación  

4. Debate y comentarios sobre los resultados de la reunión INTER-RAC celebrada en Bruselas el 19 de marzo. 

5. Situación de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2014 y solicitudes de admisión de 

nuevas organizaciones. (Informaciones) 

6. Varios e imprevistos. 

 

En el lugar y fecha indicados, asisten: Snezana Levstik, Cuetko Zupancic, Matej Zagorc, Silvano Radin, José María 

Gallart, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Antoni Garau Coll, Mario Ferretti, Gian Ludovico Ceccaroni, Oscar Sagué Pla, 

Paolo Pelusi, Ettore Ianì, Erika Monnati, Rosa Caggiano, Sergio Schiavone, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, 

Giampaolo Buonfiglio, Philippe Maraval, Caroline Mangalo, Mourad Kahoul, Edouard Pages, Gennaro 

Scognamiglio, Luca Stasi, Susana Sainz-Trapaga, Marta Carreras, Encarnación Benito Revuelta.  

La lista de los asistentes queda registrada en todas las hojas firmadas por los mismos. Las hojas de presencias se 

conservarán junto con las actas. 

El Sr. Giampaolo Buonfiglio preside la sesión. La Sra. Rosa Caggiano desempeña las funciones de Secretario. 

El presidente Buonfiglio abre la sesión de trabajo y cede la palabra al representante del ministerio esloveno Matej 

Zagorc, quien da la bienvenida a los asistentes y agradece al MEDAC y a sus asociados la labor desarrollada hasta 

ahora de cara a la redacción de una posible recomendación conjunta sobre el plan de gestión de los descartes, 

especialmente para la GSA 17.  

El Presidente vuelve a tomar la palabra para preguntar si alguien de los presentes considera necesario aportar 

cambios al orden del día. Se decide introducir tres asuntos entre varios e imprevistos: la aprobación de la 

contribución del MEDAC a la consulta sobre Medidas Técnicas; la carta a enviar a los EM, con copia a la CE y a la 

CGPM, solicitando una práctica sistemática de consulta del MEDAC sobre prupuestas de medidas gestionales; la 

presentación de un proyecto a cargo de IVEAEMPA. El o.d.d. es aprobado con estas modificaciones. 

Punto I: Ratificación de la sustitución de la vicepresidenta Snezana Levstik (SLO) por Gerard Romiti (FR).  

El Presidente recuerda que Snezana Levstik había aceptado el cargo de vicepresidenta sólo de forma temporal. 

Puesto que el presidente de CNPMEM, Romiti, en la reunión de los GTs en París dio su disponibilidad a participar 

en la vicepresidencia del RAC MED, el Presidente propone oficializar la sustitución ya sometida a votación en el 

COMEX del 12 de noviembre de 2013. Todos los miembros de la AG dan la bienvenida al vicepresidente Romiti y 

agradecen a Levstik la labor desarrollada. 



        

Punto II: Cierre del balance e informe final del ejercicio 2013 - Aprobación 

El Secretario Ejecutivo presenta el informe económico-financiero 2013 ilustrando las discrepancias presentes 

entre los conceptos así como el estado de las cuotas recibidas. No habiendo comentarios acerca del balance 2013, 

éste es aprobado por unanimidad. 

Seguidamente el Secretario Ejecutivo presenta el informe final del ejercicio que comprende todas las actividades 

desarrolladas por el MEDAC, incluidas las reuniones externas. El informe es aprobado sin modificaciones por 

unanimidad. 

Punto III: Presentación  del presupuesto previsional 2014 - Aprobación 

El Secretario Ejecutivo ilustra el presupuesto previsional 2014 y comunica que el MEDAC percibió unas entradas 

no previstas por parte de los ministerios de Croacia y Eslovenia. Informa además que las cuotas recibidas a día de 

hoy son 30. Sigue presentando las novedades de la normativa del nuevo Fondo Europeo (FEAMP) relativas a la 

financiación de los consejos consultivos: desde 2014 la prefinanciación de la CE está dividida en dos cuotas de 

100.000 € cadauna. Para obtener la segunda cuota será necesario demostrar que se ha gastado el 70% de la 

primera. Finalmente señala que cada CC tendrá que cerrar su balance y presentar el informe financiero a la CE en 

un plazo de 60 días desde el cierre del ejercicio en vez de los 120 anteriormente previstos. Pide por lo tanto 

adelantar a la primera quincena de enero el pago de las cuotas antes fijado para los primeros de abril. El adelanto 

del pago de las cuotas al mes de enero es aprobado por unanimidad. 

El representante de Prud’homie de Marseille pregunta cómo el MEDAC consiga trabajar con tan pocos recursos 

económicos durante los primeros meses del año. 

El Presidente señala que la misma CE tuvo dificultades en cubrir el período de transición del FEP al FEAMP, puesto 

que a principios de año éste todavía no había sido aprobado, generando así ulteriores problemas a la hora de 

ingresar la cuota de la prefinaciación. La demora en la entrega de los fondos de la contribución CE ha 

determinado a su vez un retraso en la planificación del calendario de las reuniones, que en todo caso se ha 

tratado de concentrar lo más posible en períodos determinados para optimizar los costes relativos. Además para 

este año se ha optado por suspender la reunión del Comité Ejecutivo prevista para el mes de junio, aprovechando 

en su lugar la herramienta del procedimiento escrito. El Presidente finaliza su intervención recordando que el acto 

delegado sobre el funcionamiento de los CC está todavía pendiente de aprobación. 

El Secretario Ejecutivo vuelve a tomar la palabra para destacar que por primera vez el MEDAC participa en calidad 

de socio al proyecto DISCATCH, para el cual se prevé la asignación de ulteriores fondos sin la incorporación de 

personal auxiliar. Finalmente comunica que a principios de octubre, en concomitancia con los grupos del MEDAC, 

se celebrará la primera reunión para informar a los socios acerca de los resultados de los primeros 3 Work 

Packages del proyecto. 

 

Para aliviar la carga económica del MEDAC, el representante de AEPPT propone que los países que acogen las 

reuniones se hagan cargo de los gastos de traducción y/o de la sala. 

El presidente agradece la propuesta y recuerda que ya desde su creación los donantes se han hecho cargo de los 

aspectos organizativos y que se está tratando de ahorrar lo más posible. Manifiesta su aprecio por iniciativas 

como la de IVEAEMPA que ha puesto a disposición su sala de reuniones. Antes de seguir con el punto siguiente 

del orden del dia, el presupuesto previsional 2014 es aprobado por unanimidad. 

Punto IV: Debate y observaciones sobre los resultados de la reunión INTER-RAC celebrada en Bruselas el 19 de 

marzo. 



        

El Presidente ilustra brevemente los contenidos de la reunión Inter-RAC, que se ha centrado en la cuestión de las 

medidas técnicas dejando más al margen los aspectos administrativos. En concreto se han debatido la propuesta 

de reglamento Omnibus y  la modalidad de gestión de la obligación de desembarque de las capturas accesorias. El 

Presidente ha hecho notar que no se dispone del tiempo necesario para realizar todos los cambios que la 

propuesta Omnibus debiera tratar, puesto que en 2015, en cualquier caso, la prohibición entrará en vigor. 

Además ha intervenido para destacar cómo la herramienta de la regionalización ofrece un canal ágil y flexible 

mediante el cual la CE puede proceder con actos delegados y a corto plazo, evitando de tener que pasar por el 

procedimiento de codecisión. Finaliza su intervención recordando que el MEDAC ha recibido la respuesta de la CE 

sobre la propuesta de reglamento Omnibus, en la que Evans evidencia cómo los planes de gestión sobre los 

descartes para los pequeños pelágicos no son herramientas rígidas, sino que pueden ser modificados cuando se 

haya recopilado una mayor cantidad de datos científicos. 

Punto V: Situación de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2014 y solicitudes de admisión 

de nuevas organizaciones. (Informaciones) 

El Secretario Ejecutivo comunica que de momento hay 9 asociaciones que todavía no han ingresado su cuota 

anual: PEPMA ha explicado que están atravesando una fase delicada y están pendientes de la votación de su 

asamblea el 13 de junio; Anapi Pesca junto con CRMPEM LR y PROFILMER han comunicado que ingresarán su 

cuota de aquí al verano. Ninguna noticia en cambio de Archipelagos y GKTS. La nueva asociación croata HOK 

procederá al pago de la cuota cuanto antes. 

En cuanto a los Estados Miembros, comunica que han llegado 4 cuotas, incluida la contribución eslovena. 

El Secretario Ejecutivo presenta las solicitudes de HGK, cámara económica de Croacia cuyos representantes están 

presentes, y de OP du SUD, asociación de productores franceses que hancompletado ya los trámites. Las nuevas 

solicitudes de admisión son aprobadas por unanimidad por los votantes. 

En cuanto a la composición del COMEX, el Secretario Ejecutivo señala que la baja de PACA ha dejado una vacante 

en los asientos del MEDAC. 

La representante de CNPMEM asegura que los comités regionales ingresarán su cuota muy pronto y propone 

asignar la vacante a AMOP, asociación que representa a las OPs del Mediterráneo francés. 

El representante de Prud’homie de Marseille contesta que AMOP es una asociación ubicada en la región de 

Languedoc-Rosellón (LR) tal y como el Comité Regional LR (CRPMEM LR), por lo tanto prefiriría que la vacante 

fuera asignada a AEPPT, con sede legal en la región PACA. 

El Presidente interviene señalando que tratándose de una cuestión exquisitamente nacional, tendrán que 

solucionarla las asociaciones afectadas. 

 

Punto VI: Varios e imprevistos. 

 

Antes de ceder la palabra a IVEAEMPA, el Presidente quiere precisar que, a pesar de que el Reglamento base 

prevea que la CE consulte obligatoriamente a las partes interesadas, y por lo tanto al MEDAC, acerca de las 

cuestiones más relevantes, en realidad no lo está haciendo. En concreto, respecto a los planes de gestión a nivel 

de CGPM, las contrataciones siguen adelante (en este momento se está celebrando la reunión de coordinación 

entre la CE y los EM de cara a la sesión anual de la CGPM) sin que las partes interesadas estén informadas, como 

por ejemplo pasó con la reunión de ayer de la que el MEDAC se ha enterado oficiosamente.  



        

La representante del ministerio español opina que debería ser la CE a enviar sus propuestas directamente al 

MEDAC, sobre todo cuando se trate de modificaciones de las medidas de gestión.  

El Presidente reitera que, tal y como sus estatutos prevén, la CGPM debe consultar a los Estados Miembros, sin 

embargo a veces la CE no cumple con las normas del procedimiento de consulta, alegando razones de urgencia o 

falta del tiempo necesario. Por lo tanto la única solución es pedirles a los Estados Miembros que traten de 

conseguir que el MEDAC esté siempre informado e sea invitado durante el procedimiento de consulta. Se decide 

entonces por unanimidad enviar una carta al respecto a las administraciones nacionales, con copia a la CE y a la 

CGPM. 

Toma la palabra la representante de IVEAEMPA que quiere informar acerca de su participación en el proyecto 

KORINTHOS, aprobado recientemente y que cuenta con la participacion de Italia, Grecia, Chipre y España. El 

proyecto, cuya reunión inicial se celebró el 1 de julio en Palma de Mallorca, tendrá una duración de un año. Su 

objetivo principal es integrar todas las actividades desarrolladas en mar: transporte marítimo, turismo costero, 

acuicultura, biotecnología offshore de renovables y no renovables, y tecnología marina. España se encargará 

sobre todo del turismo marítimo y costero. El segundo objetivo es la planificación espacial del mar y de los 

diferentes sectores asociados para que ninguna actividad prevalga por encima de las otras (por ejemplo la 

explotación marina en menoscabo del turismo). Además pretende estimular la economía y la creación de 

empresas fuera de los canales institucionales y en sectores no tradicionales. La UE ha presionado para la creación 

de un cluster mediterráneo que se encargue de todo el mundo de la pesca, para que pueda generar un plan de 

acción sobre la gobernanza, la creación de empleo y sobre todo un sistema de financiación del sistema 

cooperativo a través de las diversas DG de la UE. 

Antes de cerrar la sesión de trabajo el Presidente somete a votación el texto de la contribución del MEDAC sobre 

medidas técnicas, que ha sido modificado a petición de algunos asociados. El nuevo texto es aprobado por 

unanimidad. El Secretario agradece la participación de los asistentes y de la administración eslovena, y señala que 

este documento se enviará solo en inglés. 

Finalmente, no habiendo más asuntos por tratar ni peticiones de palabra, se levanta la sesión a las 13.30 horas. 

 

***** 

 

 

 



        

 

 

Rèf.:35/REL          Rome,  12 mars 2015 

 

PROCÈS-VERBAL DE L'ASSEMBLEE GENERALE DU CCR MED 

 

 

Le 9 du mois de mai 2014, à 09h00, au Grand Hôtel Bernardin à Portorož a eu lieu la réunion de l'Assemblée 

générale pour débattre et stature sur les points suivants de l’ 

 

ordre du jour 

 

1. Ratification du remplacement de la vice-président Snezana Levstik (SLO) avec M. Gérard Romiti (FR). 

2. Clôture du bilan et rapport final des activités 2013 - Approbation 

1. Présentation du budget prévisionnel 2014 - Approbation 

3. Débat et commentaires sur le procès-verbal de la réunion INTER-AC qui a eu lieu le 19 Mars à Bruxelles. 

4. Situation de la liste des membres, situation des cotisations 2014 et des demandes d'adhésion reçues de la 

part de nouvelles organisations. (Informations) 

5. Divers. 

 

Au lieu et à l’heure indiqués sont présents Mesdames et Messieurs: Snezana Levstik, Cuetko Zupancic, Matej 

Zagorc, Silvano Radin, José Maria Gallart, Rafael Mas, Yolanda Piedra, Antonio Garau Coll, Mario Ferretti, Gian 

Ludovico Ceccaroni, Oscar Sagué Pla, Paul Pelusi, Hector IANI, Erika Monnati, Rose Caggiano, Sergio Schiavone, 

Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Giampaolo Buonfiglio, Philippe Maraval, Caroline Mangalo, Mourad Kahoul, 

Edouard Pages, Gennaro Scognamiglio, Luca Stasi, Susana Sainz-Trapaga, Marta Carreras Encarnacion Benito 

Revuelta. 

La présence des participants est également attestée par les feuilles de présence signées par tous les participants. 

Les feuilles de présence seront conservées aux actes. M. Giampaolo Buonfiglio assure la présidence de la séance. 

Mme Rosa Caggiano assure les fonctions de secrétaire. 

Le président ouvre les travaux et donne la parole au représentant du ministère slovène, M. Matej Zagorc qui 

donne la bienvenue aux participants et remercie le MEDAC et tous ses collaborateurs pour le travail accompli à ce 

jour pour l'élaboration d'une possible recommandation conjointe d’un plan de gestion sur les rejets, notamment 

pour la GSA 17. 

 

Le Président prend la parole pour demander s'il y a des modifications à apporter à l'ordre du jour. On décide 

d'insérer au point « divers » l'adoption de la contribution du MEDAC sur la consultation sur les Mesures 

Techniques, la lettre à envoyer aux EM et en copié à la CE et à la CGPM, qui appelle à une consultation 

systématique du MEDAC sur les mesures de gestion proposées et la présentation d'un projet de la part 

d’IVEAEMPA. L'O.D.J. est donc adopté avec ces modifications. 

 

 

 

I : Ratification du remplacement de la vice-président Snezana Levstik (SLO) avec M. Gérard Romiti (FR). 

Le Président rappelle que M.me Snezana Levstik n’avait accepté le poste de vice-président que temporairement. 

Comme le président du CNPMEM M. Romiti au cours des GT à Paris a exprimé sa volonté de faire partie de la vice-

présidence du CCR MED, le Président propose de formaliser cette substitution, déjà adopté dans le cadre du 



        

COMEX du 12 Novembre 2013. Tous les membres de l’AG accueillent le vice-président Romiti et remercient M.me 

Levstik pour son travail. 

II: Clôture du bilan et rapport final des activités 2013 - Approbation 

Le Secrétaire exécutif présente le bilan économique et financier 2013 décrivant les différences entre les postes et 

l'état des cotisations reçues. En l'absence d'observations, le bilan 2013 est approuvé à l'unanimité. 

Par la suite, le Secrétaire exécutif continue à illustrer le rapport d'activité final avec toutes les activités menées 

par le MEDAC, y compris les réunions hors site. Le rapport final d'activité est approuvé à l'unanimité sans aucune 

modification. 

 

III: Présentation du budget prévisionnel 2014 - Approbation 

Le Secrétaire exécutif illustre le budget prévisionnel 2014 et annonce que le MEDAC a reçu des recettes non 

prévues par le ministère de la Croatie et de la Slovénie. Elle fait noter également que les cotisations reçues à ce 

jour sont de 30. Elle passe à illustrer les nouveautés de la législation concernant le Fonds européen (FEAMP) en 

matière de financement des conseils consultatifs : à partir de 2014, le préfinancement de la CE sera divisé en deux 

tranches de 100.000 €. Pour obtenir la deuxième tranche, sera nécessaire de démontrer que 70% du premier 

préfinancement a été dépensé. Enfin, elle souligne que chaque CCR devra clôturé le bilan et le soumettre à la CE 

dans les 60 jours suivants la fin de l'année financière, au lieu de 120 jours. À ce propos, on demande d'anticiper le 

paiement de la cotisation dans les 15 premiers jours du mois de Janvier, et non plus au début du mois d’ Avril. Le  

paiement de la cotisation au plus tard en Janvier est approuvé à l'unanimité. 

 

Le représentant de la Prud'homie de Marseille se demande comment le MEDAC peut travailler avec si peu de 

ressources disponibles dans les premiers mois de l'année. 

 

Le Président annonce que la CE elle-même a eu des problèmes en couvrant la période de transition du FEP au 

FEAMP,  vu que au début de cette année n'avait pas encore été adopté et donc cela a causé de nouvelles 

complications  pour le préfinancement. Ce retard dans la contribution de la CE a entraîné un retard dans la 

planification des réunions et on a essayé de concentrer davantage de réunions dans une période donnée, afin 

d'optimiser les coûts. En outre, cette année, on a décidé de ne pas organiser la réunion du Comité exécutif en Juin 

et de procéder par procédure écrite. Le président conclut son discours en soulignant que l'acte délégué sur le 

fonctionnement des CC n’ a n'a pas encore été approuvé. 

 

Le Secrétaire exécutif prend la parole pour rappeler que le MEDAC pour la première fois participe en tant que 

partenaire dans le projet DISCATCH, pour lequel l'attribution de fonds supplémentaires est prévue, sans 

personnel supplémentaire. Enfin, elle fait noter que au début du mois d’Octobre, lors de réunions des groupes du 

MEDAC, se tiendra la première réunion où les membres seront informés des résultats des trois premiers Work 

Packages du projet. 

 

Le représentant de AEPPT, pour alléger les charges financières du MEDAC, suggère que les pays d'accueil 

prennent en charge au moins le coût de la traduction et/ou de la salle de réunion. 

 

 

 

Le Président remercie pour cette proposition, et rappelle que, depuis la mise en place, les donors ont pris en 

charge l'organisation et qu’on essaye de tout faire pour dépenser le moins possible. Des initiatives telles que celle 

d’IVEAEMPA, de fournir leur propre salle de réunion, sont très appréciées. Avant de passer au point suivant de 

l'o.d.j., le projet de budget 2014 est approuvé à l'unanimité. 

 



        

IV: Débat et commentaires sur le procès-verbal de la réunion INTER-AC du 19 Mars à Bruxelles. 

 

Le Président fait un bref compte rendu de la réunion Inter-CCR focalisée principalement sur la question des 

mesures techniques et non sur les aspects administratifs. Notamment, on a discuté de la proposition de 

Règlement Omnibus et de la façon de gérer l'obligation de débarquement des captures accessoires. Le président a 

fait remarquer qu'il n'y a plus le temps nécessaire pour effectuer des amendements à la proposition de loi 

omnibus, insistant sur le fait que en tout cas l'interdiction des rejets en 2015 entrera en vigueur. En outre, il  met 

en évidence la façon dont l'instrument de la régionalisation représente un canal plus simple et plus flexible à 

travers lequel la CE peut procéder avec des actes délégués et rapidement, en évitant de passer par la procédure 

de codécision. Il termine son discours en rappelant que le MEDAC a reçu la réponse de la CE sur le projet de 

Règlement Omnibus dans laquelle M.me Evans note que les plans de gestion sur les rejets pour les petits 

pélagiques ne sont pas d’instruments statiques, mais modifiables avec l'acquisition de plus de données 

scientifiques. 

 

V: La liste des membres, était des paiements de cotisations 2014 et demandes d'adhésion reçues de la part de 

nouvelles organisations. (Informations) 

 

Le Secrétaire exécutif déclare qu'à ce jour il y a 9 organisations qui n'ont pas encore payé leurs cotisations 

annuelles: PEPMA nous a expliqué qu'ils vivent un moment délicat et qu’ils attendent le vote de leur Assemblée 

prévue pour le 13 Juin; ANAPI Pesca avec le CRMPEM LR et PROFILMER informe que le paiement devrait être 

effectué d'ici l'été. Archipelagos et le GKTS n’ont rien communiqué à ce propos. La HOK, la nouvelle association 

croate, va payer sa cotisation dès que possible. 

 

Pour qui concerne les Etats-Membres elle annonce qu’ils ont reçu 4 cotisations, y compris la contribution de la 

Slovénie. 

 

Le Secrétaire Exécutif présente les candidatures de l'HGK, Chambre de l’Economie croate, dont les représentants 

sont présents, et l'OP du Sud, une association de producteurs français qui ont déjà terminé le processus 

d’adhésion. Les nouvelles demandes d'adhésion sont votées et adoptées à l'unanimité. 

 

En ce qui concerne la composition du COMEX, le Secrétaire exécutif fait noté que suite à la sortie de PACA du 

MEDAC,  ce siège est actuellement vacant. 

 

La représentante du CNPMEM veille à ce que les comités régionaux payent bientôt leur cotisations et elle suggère 

d’attribuer le siège vacant à l’AMOP, une association représentante les différentes OP de la Méditerranée 

française. 

 

Le représentant de la Prud'homie de Marseille répond en disant que AMOP est une association basée dans le 

Languedoc Roussillon (LR), tout comme le Comité régional LR (CRPMEM LR) et qu’on préférerait d’attribuer le 

siège vacant à l'AEPPT, qui a son siège social dans la région PACA. 

 

 

Le président prend la parole déclarant que puisqu'il s'agit d'une question exclusivement nationale, doit être 

résolue entre les associations nationales concernées. 

 

 

VI: Divers 



        

 

Avant de donner la parole à IVEAEMPA, le Président tient à préciser que, en dépit du règlement de base qui 

prévoit que la CE doit consulter les parties prenantes et par conséquent le MEDAC, sur les problèmes les plus 

importants, cela n'est pas le cas. En ce qui concerne les plans de gestion au niveau CGPM, en particulier, les 

négociations sont en cours (maintenant une réunion de coordination entre la CE et les EM en vue de la session 

annuelle de la CGPM est en cours) sans informer les parties prenantes comme, par exemple, il est arrivé à la 

réunion d'hier dont on a été informé de manière informelle. 

Le représentant du ministère espagnol estime que la CE devrait soumettre ses propositions directement au 

MEDAC, en particulier dans le cas des amendements proposés sur les mesures de gestion. 

 

Le Président rappelle que la CGPM doit consulter, conformément à son statut, avec les États-Membres, mais la CE 

n’arrive pas toujours à respecter les règles de la procédure de consultation, citant l'urgence et le manque de 

temps nécessaire. Par conséquence, on ne peut que prier instamment les États membres et veiller à ce que le 

MEDAC soit informé et invité au cours du processus de consultation. On décide alors d'envoyer une lettre aux 

administrations nationales et en copie à la CE et à la CGPM, à l’unanimité. 

 

Le représentant d’IVEAEMPA prend la parole puisque il veut informer les autres sur la participation de IVEAEMPA 

à un projet, appelé KORINTHOS, approuvé récemment, auquel les pays suivants participent également : l'Italie, la 

Grèce, Chypre et l'Espagne. Le projet aura une durée d'un an, et le kick-off meeting a eu lieu le 1er Juillet à Palma 

de Mallorca. L'objectif principal du projet est d'intégrer toutes les activités qui se déroulent en mer: le transport 

maritime, le tourisme côtier maritime, l'aquaculture, la biotechnologie offshore des énergies renouvelables et 

non et la technologie marine. Il informe que l'Espagne traitera essentiellement du tourisme côtier et maritime. Le 

deuxième objectif est de faire de l'aménagement du territoire de la mer et des différents secteurs concernés afin 

qu'il n'y ait pas d'activités qui prédominent (par exemple, l'exploitation maritime sur le tourisme). En outre, on 

veut essayer de stimuler l'économie et la création de nouvelles entreprises en dehors de canaux institutionnels, 

dans des secteurs non traditionnels. L'Union européenne a fait pression pour la création d'un cluster 

méditerranéen qui va s’occuper de tout le monde de la pêche et de là la création d’un plan d'action sur la 

gouvernance, la création d'emplois et surtout un système de financement du système des coopératives par le 

biais des différentes DG de l'UE. 

 

Le président, avant de terminer les travaux, relit le texte de la contribution du MEDAC sur les mesures techniques 

sur lequel on a apporté les modifications demandées par certains membres, qui est par la suite mis aux voix. Le 

texte est approuvé à l'unanimité par les membres présents. Le Secrétaire exécutif remercie les participants et 

l'administration slovène indiquant que ce document sera envoyé en anglais seulement. 

 

Après cela, personne ne demandant la parole, la séance est levée à 13h30. 

 

***** 



        

 

 

 

 

Prot.: 35/REL          Ρώμη, 12/3/2015 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ ΠΓΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΜΕΣΟΓΕΙΟ  

 

Στις 9 Μαίου 2014 στις 09.00 στο  Grand Hotel Bernardin στο  Portorose έλαβε χώρα η συνεδρίαση της Γενικής 

Συνέλευσης προκειμένου να συζητηθούν και να ληφθούν αποφάσεις σχετικά με τα παρακάτω θέματα  

 

Ημερησία διάταξη  

 

1. Κύρωση της αντικατάστασης της αντιπροέδρου Snezana Levstik (SLO)  με τον  Gerard Romiti (FR).  

2. Κλείσιμο  του ισολογισμού  και της τελικής έκθεσης πεπραγμένων 2013 

3. Παρουσίαση του προυπολογισμού 2014 – Έγκριση  

4. Συζήτηση και παρατηρήσεις για την συνάντηση  INTER-AC που έλαβε χώρα στις 19 Μαρτίου στις 

Βρυξέλλες  

5. Κατάσταση ως προς τον κατάλογο των μελών, πληρωμή των εισφορών 2014 και αιτήματα προσχώρησης 

που έχουν ληφθεί από άλλες οργανώσεις (Ενημέρωση)   

6. Διάφορα  

 

Στο συγκεκριμένο τόπο και την συγκεκριμένη ώρα, παρίσταντο οι κάτωθι κκ:  

Snezana Levstik, Cuetko Zupancic, Matej Zagorc, Silvano Radin, José Maria Gallart, Rafael Mas, Iolanda Piedra, 

Antoni Garau Coll, Mario Ferretti, Gian Ludovico Ceccaroni, Oscar Sagué Pla, Paolo Pelusi, Ettore Ianì, Erika 

Monnati, Rosa Caggiano, Sergio Schiavone, Eusebi Esgleas Pares, Mario Vizcarro, Giampaolo Buonfiglio, Philippe 

Maraval, Caroline Mangalo, Mourad Kahoul, Edouard Pages, Gennaro Scognamiglio, Luca Stasi, Susana Sainz-

Trapaga, Marta Carreras, Encarnacion Benito Revuelta.  

Οι παρουσίες προκύπτουν και από τα έντυπα που υπέγραψαν όλοι οι παριστάμενοι. Τα έντυπα αυτά θα 

διατηρηθούν στα πρακτικά.  

Αναλαμβάνει την προεδρία της συνεδρίασης ο κος  Giampaolo Buonfiglio. Ως Γραμματέας αναλαμβάνει η κα  

Rosa Caggiano. 

Ο Πρόεδρος Buonfiglio κηρύσσει την έναρξη των εργασιών και δίνει τον λόγο στον εκπρόσωπο του υπουργείου 

της Σλοβενίας κο Matej Zagorc  , που καλωσορίζει του παριστάμενους και ευχαριστεί το MEDAC και τα μέλη του 

για όσα έχουν κάνει μέχρι εκείνη την στιγμή σε ότι αφορά το ενδεχόμενο μίας κοινής σύστασης για το 

διαχειριστικό πρόγραμμα για τα απόβλητα ιδιαίτερα ως προς το GSA 17. 

. O Πρόεδρος παίρνει και πάλι τον λόγο και ζητάει να μάθει αν υπάρχουν τροποποιήσεις που θα έπρεπε να 

γίνουν στην ημερησία διάταξη. Αποφασίζεται να ενταχθεί στα διάφορα το θέμα της υιοθέτησης της συμβολής 

του MEDAC στις διαβουλεύσεις για τα Τεχνικά Μέτρα, το θέμα της επιστολής που θα πρέπει να σταλεί στις 

χώρες μέλη και να κοινοποιηθεί στην ΕΕ και την CGPM (στην οποία υποβάλλεται το αίτημα των συστηματικών 

διαβουλεύσεων με το MEDAC για τις προτάσεις των διαχειριστικών μέτρων) και τέλος το θέμα της παρουσίασης 

ενός προγράμματος από πλευράς IVEAEMPA. Κατόπιν αυτού εγκρίνεται η ημερησία διάταξη.   



        

Θέμα I : Κύρωση της αντικατάστασης της αντιπροέδρου Snezana Levstik (SLO)  με τον  Gerard Romiti (FR).  

Ο Πρόεδρος θυμίζει ότι η κα Snezana Levstik είχε δεχτεί την θέση του αντιπροέδρου μόνον σε προσωρινή βάση. 

Επειδή ο Πρόεδρος της οργάνωσης CNPMEM  κος Romiti , κατά την διάρκεια της συνάντησης της ΟΕ στο Παρίσι 

είπε ότι θα ήταν διατεθειμένος να αναλάβει μία θέση αντιπροέδρου στο ΠΓΣ, ο Πρόεδρος προτείνει να κυρωθεί 

αυτή η αντικατάσταση που είχε ήδη ψηφιστεί κατά την διάρκεια της Εκτελεστικής Επιτροπής της 12ης Νοεμβρίου 

2013. Όλα τα μέλη της Γενικής Συνέλευσης καλωσορίζουν τον Πρόεδρο Romiti και ευχαριστούν την κα Levstik για 

την συμβολή της. 

Θέμα II : Κλείσιμο  του ισολογισμού  και της τελικής έκθεσης πεπραγμένων 2013- Εγκριση  

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει την οικονομική έκθεση για το 2013 αναφερόμενος στις διαφορές που 

υπάρχουν μεταξύ των κονδυλίων και των εισφορών που έχουν ληφθεί. Δεν υπάρχουν σχόλια και ο ισολογισμός   

για το 2013 εγκρίνεται ομόφωνα 

Κατόπιν, ο Εκτελεστικός Γραμματέας αναφέρεται στην τελική έκθεση πεπραγμένων όπου παρατίθενται όλες οι 

δραστηριότητες που έχει αναπτύξει το MEDAC , συμπεριλαμβανομένων και των εξωτερικών συναντήσεων. Η 

τελική έκθεση πεπραγμένων εγκρίνεται ομόφωνα χωρίς καμιά τροποποίηση . 

 

Θέμα III :Παρουσίαση του προϋπολογισμού 2014  

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει τον προϋπολογισμό για το 2014 και ανακοινώνει ότι το MEDAC  είχε μη 

προβλεπόμενες εισροές από τα υπουργεία της Κροατίας και της Σλοβενίας . Ενημερώνει επίσης ότι οι εισφορές 

που έχουν ληφθεί μέχρι σήμερα είναι 30. Αναφέρεται μετά σε νεότερα στοιχεία που αφορούν το Νέο 

Ευρωπαϊκό Ταμείο (FEAEMP) και το θέμα της χρηματοδότησης των συμβουλευτικών συμβουλίων . Από το 2014, 

η προχρηματοδότηση της ΕΕ θα μοιράζεται σε 2 δόσεις των 100.000 ευρώ η κάθε μία. Για να απελευθερωθεί η 

δεύτερη δόση είναι αναγκαίο να αποδειχτεί η δαπάνη του 70% της πρώτης χρηματοδότησης. Τέλος 

υπογραμμίζει ότι κάθε Συμβουλευτικό Συμβούλιο θα πρέπει να κλείνει τον ισολογισμό και να υποβάλει στην ΕΕ 

μια έκθεση οικονομικών πεπραγμένων εντός 60 ημερών από το τέλος του οικονομικού έτους αντί για 120 μέρες. 

Λαμβάνοντας αυτό υπόψη, υποβάλλεται το αίτημα να προκαταβάλλεται η εισφορά εντός των πρώτων 15 

ημερών του Ιανουαρίου και όχι στις αρχές Απριλίου όπως γινόταν μέχρι τώρα . Η προκαταβολή της εισφοράς τον 

Ιανουάριο , εγκρίνεται ομόφωνα. 

Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης Prud’homie από την Μασσαλία αναρωτιέται πως καταφέρνει το MEDAC να 

λειτουργεί στις αρχές του χρόνου, με τόσο περιορισμένους πόρους  

Ο Πρόεδρος ανακοινώνει ότι η ίδια η ΕΕ είχε προβλήματα στην προσπάθειά της να καλύψει το πέρασμα από το 

FEP  στο FEAMP που δεν είχε ακόμη εγκριθεί στις αρχές του χρόνου. Αυτό προκάλεσε ακόμη περισσότερα 

προβλήματα στην καταβολή της προχρηματοδότησης. Αυτή η καθυστέρηση στην άφιξη της εισφοράς της ΕΕ είχε 

σαν αποτέλεσμα μία καθυστέρηση στον προγραμματισμό των συναντήσεων. Καταβλήθηκε συνεπώς μια 

προσπάθεια να συγκεντρωθούν περισσότερες συναντήσεις σε μία συγκεκριμένη περίοδο για να βελτιστοποιηθεί 

το κόστος. Πέραν αυτού φέτος αποφασίστηκε να μην οργανωθεί η συνάντηση της Εκτελεστικής Επιτροπής του 

Ιουνίου και να χρησιμοποιηθεί η γραπτή διαδικασία. Ο Πρόεδρος κλείνει την παρέμβασή του αναφέροντας ότι 

δεν έχει ακόμη εγκριθεί η κατ’ εξουσιοδότηση πράξη που αφορά την λειτουργία των Συμβουλευτικών 

Συμβουλίων    

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παίρνει και πάλι τον λόγο για να θυμίσει ότι το MEDAC συμμετέχει για πρώτη φορά 

ως εταίρος στο πρόγραμμα DISCATCH για το οποίο προβλέπεται η διοχέτευση περαιτέρω κονδυλίων , χωρίς 

πρόβλεψη για επιπλέον προσωπικό. Τέλος ενημερώνει ότι στις αρχές Οκτωβρίου, σε συνεργασία με τις ομάδες 



        

του MEDAC  θα οργανωθεί μία πρώτη συνάντηση κατά την οποία τα μέλη θα ενημερωθούν για τα αποτελέσματα 

των πρώτων 3 Work Packages του προγράμματος. 

.Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης ΑΕΡΡΤ προτείνει προκειμένου να ελαφρυνθεί το οικονομικό βάρος του MEDAC , 

οι χώρες που φιλοξενούν να αναλάβουν τουλάχιστον τις μεταφραστικές δαπάνες και /ή τις δαπάνες για την 

αίθουσα συνεδρίασης . 

Ο Πρόεδρος ευχαριστεί για την πρόταση και θυμίζει ότι από την αρχή κιόλας, οι donors  ανέλαβαν τις 

οργανωτικές πτυχές και ότι καταβάλλεται κάθε προσπάθεια προκειμένου να γίνουν οικονομίες. Πρωτοβουλίες 

όπως αυτή της οργάνωσης  IVEAEMPA που προσέφερε την αίθουσα συνεδριάσεών της, είναι κάτι παραπάνω 

από αξιέπαινες. Πριν να περάσουν στο επόμενο σημείο της ημερησία διάταξης, εγκρίνεται ομόφωνο ο 

προϋπολογισμός για το 2014.  

Θέμα IV . Συζήτηση και παρατηρήσεις για την συνάντηση  INTER-AC που έλαβε χώρα στις 19 Μαρτίου στις 

Βρυξέλλες 

Ο Πρόεδρος κάνει μία σύντομη αναφορά της συνάντησης Inter-RAC που επικεντρώθηκε κυρίως στο θέμα των 

τεχνικών μέτρων και όχι στις διοικητικές πτυχές του θέματος. Συζητήθηκε ιδιαίτερα η πρόταση κανονισμού 

Omnibus καθώς και το πώς θα πρέπει να αντιμετωπιστεί η υποχρέωση εκφόρτωσης των ανεπιθύμητων 

αλιευμάτων. Ο Πρόεδρος αναφέρει  ότι δεν υπάρχουν τα χρονικά περιθώρια για να γίνουν όλες οι 

τροποποιήσεις που θα έπρεπε να αντιμετωπίσει η πρόταση Omnibus , ενώ τονίζει ότι η απαγόρευση των 

απορρίψεων θα τεθεί σε εφαρμογή σε κάθε περίπτωση το 2015. Παρεμβαίνει επίσης για να τονίσει ότι το 

εργαλείο της περιφερειοποίησης αντιπροσωπεύει ένα πιο ευέλικτο τρόπο μέσω του οποίου μπορεί να συνεχίσει 

η ΕΕ με κατ’ εξουσιοδότηση πράξεις και σε σύντομο χρονικό διάστημα αποφεύγοντας το πέρασμα μέσα από την 

διαδικασία της συναπόφασης. Ολοκληρώνει την παρέμβασή του θυμίζοντας ότι το MEDAC έλαβε την απάντηση 

της ΕΕ σχετικά με την πρόταση κανονισμού Omnibus όπου η κα Evans τονίζει ότι τα διαχειριστικά προγράμματα 

για τα απορρίμματα των μικρών πελαγικών δεν είναι στατικά εργαλεία αλλά μπορεί να τροποποιηθούν αν 

υπάρξουν νέα επιστημονικά δεδομένα. 

Θέμα V :  Κατάσταση ως προς τον κατάλογο των μελών, πληρωμή των εισφορών 2014 και αιτήματα 

προσχώρησης που έχουν ληφθεί από άλλες οργανώσεις (Ενημέρωση)   

O Εκτελεστικός Γραμματέας ανακοινώνει ότι μέχρι την στιγμή εκείνη υπάρχουν 9 οργανώσεις που δεν έχουν 

ακόμη τακτοποιήσει τις ταμειακές τους υποχρεώσεις . Η ΠΕΠΜΑ εξήγησε ότι διανύουν μία ευαίσθητη περίοδο 

και περιμένουν την ψηφοφορία κατά την διάρκεια της Γενικής Συνέλευσης που θα γίνει στις 13 Ιουνίου. Η 

οργάνωση Anapi Pesca  μαζί με τις οργανώσεις CRMPEM LR και  PROFILMER ανακοίνωσαν ότι η πληρωμή θα 

γίνει εντός του καλοκαιριού. Δεν υπάρχουν στοιχεία για τις οργανώσεις Αρχιπέλαγος και GKTS. Η νέα κροατική 

οργάνωση ΗΟΚ θα φροντίσει το συντομότερο δυνατόν να τακτοποιήσει τις ταμειακές της υποχρεώσεις.  

 Σε ότι αφορά τις χώρες μέλη, ανακοινώνει ότι έχουν καταβληθεί 4 εισφορές συμπεριλαμβανομένης και της 

εισφοράς της Σλοβενίας. 

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει την υποψηφιότητα του HGK, του κροατικού δηλαδή οικονομικού 

επιμελητηρίου του οποίου οι εκπρόσωποι παρίστανται καθώς και την οργάνωση OP du SUD, μια οργάνωση 

Γάλλων παραγωγών που έχουν ολοκληρώσει τις διαδικασίες. Τα νέα αιτήματα προσχώρησης τίθενται σε 

ψηφοφορία και εγκρίνονται ομόφωνα.  

 Σε ότι αφορά την σύνθεση της Εκτελεστικής Επιτροπής, ο Εκτελεστικός Γραμματέας αναφέρει ότι με την 

αποχώρηση της οργάνωσης PACA σπό το MEDAC, δημιουργείται κενό αφού η έδρα  αυτή δεν έχει καταληφθεί 

από κάποια άλλη οργάνωση.   



        

Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης CNPMEM διαβεβαιώνει ότι οι περιφερειακές επιτροπές θα φροντίσουν έτσι ώστε 

να καταβληθεί το συντομότερο η εισφορά τους. Προτείνει η έδρα που έχει μείνει κενή μετά από την αποχώρηση 

του ΡACA, να καλυφθεί από την ΑΜΟΡ μία οργάνωση που εκπροσωπεί τις διάφορες οργανώσεις παραγωγών 

στην γαλλική  Μεσόγειο.  

Ο εκπρόσωπος της οργάνωσης Prud’homie από την Μασσαλία, αναφέρει ότι η οργάνωση ΑΜΟΡ έχει την βάση 

της στην περιοχή Languedoc Roussillion (LR), όπως και η περιφερειακή επιτροπή LR (CRPMEM LR) και θα 

προτιμούσε η έδρα να καταληφθεί από την οργάνωση ΑΕΡΡΤ της οποίας η έδρα βρίσκεται στην περιοχή του 

PACA. 

Ο Πρόεδρος παρεμβαίνει διευκρινίζοντας ότι επειδή αυτό είναι ένα θέμα αποκλειστικά εθνικό, θα πρέπει να 

επιλυθεί μεταξύ των ενδιαφερόμενων οργανώσεων.  

 

Θέμα VI : Διάφορα . 

 

Πρίν να δώσει τον λόγο στην οργάνωση IVEAEMPA, ο Πρόεδρος διευκρινίζει ότι μολονότι ο βασικός Κανονισμός 

προβλέπει ότι η ΕΕ θα πρέπει να διαβουλεύεται υποχρεωτικά τους stakeholders και κατά συνέπεια το MEDAC 

όταν πρόκειται για σημαντικά προβλήματα, αυτό στην πραγματικότητα δεν συμβαίνει. Σε ότι αφορά τα 

διαχειριστικά προγράμματα σε επίπεδο CGPM ιδιαίτερα, οι διαπραγματεύσεις συνεχίζονται (αυτή την στιγμή 

διεξάγεται η συντονιστική συνάντηση μεταξύ της ΕΕ και των Κρατών μελών εν όψει της ετήσιας συνάντησης της 

CGPM) χωρίς προηγουμένως να έχουν ενημερωθεί οι stakeholders , όπως συνέβη για παράδειγμα στην χθεσινή 

συνάντηση για την οποία υπήρξε μία άτυπη ενημέρωση.   

Ο εκπρόσωπος του ισπανικού υπουργείου θεωρεί ότι η ΕΕ είναι κείνη που θα πρέπει να προωθήσει τις 

προτάσεις της απ’ ευθείας στο MEDAC, κυρίως όταν πρόκειται για προτάσεις τροποποίησης επί διαχειριστικών 

μέτρων. 

Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι η CGPM  θα πρέπει να διαβουλευθεί όπως εξάλλου προβλέπει το καταστατικό της , με 

τις χώρες μέλη , αλλά η ΕΕ δεν τα καταφέρνει πάντοτε να συμμορφώνεται με τους κανόνες που διέπουν την 

διαδικασία διαβουλεύσεων , ισχυριζόμενη ότι υπάρχει πάντοτε πίεση χρόνου. Κατά συνέπεια το μόνο πράγμα 

που απομένει είναι να ζητηθεί από τις χώρες μέλη να φροντίσουν έτσι ώστε το MEDAC να ενημερωθεί και να 

προσκληθεί κατά την διάρκεια των διαβουλεύσεων. Αποφασίζεται συνεπώς να σταλεί  μία επιστολή στις εθνικές 

διοικήσεις και να κοινοποιηθεί στην ΕΕ και την CGPM. Η πρόταση εγκρίνεται ομόφωνα.  

Ο λόγος δίνεται στην εκπρόσωπο της οργάνωσης IVEAEMPA που επιθυμεί να ενημερώσει για την συμμετοχή της 

οργάνωσης σε ένα πρόγραμμα που ονομάζεται KORINTHOS και που εγκρίθηκε πρόσφατα. Στο πρόγραμμα αυτό 

συμμετέχουν η Ιταλία, η Ελλάδα , η Κύπρος και η Ισπανία. Το πρόγραμμα θα διαρκέσει ένα χρόνο και η 

εναρκτήρια συνεδρίαση έγινε στην Πάλμα της Μαγιόρκας. Το πρόγραμμα έχει βασικό  στόχο να ενσωματώσει 

όλες τις δραστηριότητες που λαμβάνουν χώρα στην θάλασσα: θαλάσσιες μεταφορές , παράκτιος θαλάσσιος 

τουρισμός, υδατοκαλλιέργεια, βιοτεχνία offshore ανανεώσιμων και μη και θαλάσσια τεχνολογία. Ενημερώνει ότι 

η Ισπανία θα ασχοληθεί κυρίως με τον παράκτιο και θαλάσσιο τουρισμό. Ο δεύτερος στόχος είναι να γίνει ένας 

προγραμματισμός χωροταξικός στην θάλασσα και τους διάφορους σχετικούς τομείς έτσι ώστε να μην υπάρχουν 

δραστηριότητες που κυριαρχούν (π.χ. η εκμετάλλευση της θάλασσας πάνω στον τουρισμό).  Πέραν αυτού, 

υπάρχει η επιθυμία να δημιουργηθούν κίνητρα για την οικονομία και την δημιουργία νέων επιχειρήσεων πέρα 

από τα θεσμικά πλαίσια , σε τομείς μη παραδοσιακούς. Η Ευρωπαϊκή Ένωση άσκησε πιέσεις για την δημιουργία 

ενός μεσογειακού cluster  που θα πρέπει να ασχοληθεί με όλο τον κόσμο της αλιείας . Από εκεί θα προκύψει ένα 

πρόγραμμα δράσης   για την governance  και την δημιουργία θέσεων εργασίας αλλά κυρίως θα προκύψει ένα 

σύστημα χρηματοδότησης του συνεταιριστικού συστήματος μέσω των διαφόρων διευθύνσεων της ΕΕ.  



        

Ο Πρόεδρος , πριν να κηρύξει την λήξη των εργασιών, παίρνει και πάλι το κείμενο της MEDAC σχετικά με τα 

τεχνικά μέτρα. Επί του κειμένου αυτού έχουν γίνει οι τροποποιήσεις που ζητήθηκαν από μερικά μέλη. Το 

κείμενο τίθεται σε ψηφοφορία και εγκρίνεται ομόφωνα από τους παριστάμενους. Ο Εκτελεστικός Γραμματέας 

ευχαριστεί τους παριστάμενους και την διοίκηση της Σλοβενίας διευκρινίζοντας ότι το έγγραφο αυτό θα 

αποσταλεί μόνον στα αγγλικά.  

Δεν υπάρχουν άλλα θέματα προς συζήτηση, δεν ζητά κανείς άλλος τον λόγο και η συνεδρίαση ολοκληρώνεται 

στις 13.30.  

 

***** 

 

 

 

 


